
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 17. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 207

Kan ministeren oplyse, hvilke stationer der ikke har standardperronhøjde på strækninger-

ne, hvor fremtidens tog kommer til at køre? Spørgsmålet stilles på baggrund af, at de

fremtidige indkøb af lavgulvstog i forbindelse med fremtidens tog kan være med til at sik-

re bedre adgangsforhold til toget, men det forudsætter, at perronhøjden på stationerne er

55 cm (standardperronhøjde). Niveaufri adgang til tog fra perron gør det også lettere for

mennesker med barnevogn eller cykler og ældre at komme ind i toget. Standardhøjden

på fjern- og regionalbaneperroner er 55 cm, hvilket giver mulighed for niveaufri indstig-

ning til toget (såfremt togsættet er et lavgulvstog).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Niels Flemming Hansen (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Niels.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus
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